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СОВРЕМЕННЫЕ ТЕНДЕНЦИИ РАЗВИТИЯ ЭКОНОМИЧЕСКИХ СИТУАЦИЙ 
ХОЗЯЙСТВОВАНИЯ ВУЗА: КЛАССИФИКАЦИИОННЫЕ ПРОБЛЕМЫ 

 
И.В. Рейханова 

 
Сформулированы тенденции и классификации развития экономических ситуаций и форм в вузе. 

Представлены источники возникновения дестабилизации в любой среде воздействия на экономику вуза, 
определенным образом охарактеризованы параметры процессов и результатов экономической 
деятельности. Классификация управленческих ситуаций сформулирована с учетом признаков внешней и 
внутренней среды. Проведен анализ субъективных вероятностей и параметров развивающейся 
экономической ситуации в вузе. 
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оперативных содержательных процессов, источники возникновения ситуаций, системы взаимодействия. 

 
 

 
I.V. Reikhanova 

Modern tendencies of economic situations development of High school economy: 
classification problems 

It is formulated tendencies and classifications of economic situations and forms of  development at High 
school. It is presented the sources of destabilization formation in any sphere of influence on the economy of High 
school, mainly characterized the features of processes and results of economic activity. The classification of 
management situations is formulated in accordance with the features of internal and external sphere. It is held the 
analysis of subjective possibilities and features of the developing economic situation at High school. 

Key words: components of economic processes, situations of transition processes, development of operative 
content processes, sources of situation formation, interaction systems. 
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